
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 
 

ПРОТОКОЛ  
 

11.09.2020                                       м. Черкаси                                            № 29 
 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 
 

Всього членів комісії- 10 

На засіданні присутні - 8 
 

ПРИСУТНІ: 

заступник голови постійної комісії - Ніжніков В.М. 

секретар постійної комісії - Плічко Г.І. 
 

члени постійної комісії: Вусик В. М., Жмуд Ю. М., Морозюк М. О.,                   

Полозов В.О., Рябошлик О.В., Чен В.Є.остійної комісії     

- 

ВІДСУТНІ:                      Омаргалієв К.С., Пошиваник М.М.  
 

На засідання запрошені: 
 

 

У засіданні узяли участь: Тарасенко В.П. - перший заступник голови 

Черкаської обласної ради, Озірний О.А., Куліков С.С. - депутати Черкаської 

обласної ради. 

 

 
 

 

Бурган 

Інна Анатоліївна 

- Хрестителівський сільський голова 

Чорнобаївського району 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 

Поліщук 

Сергій Анатолійович 

- перший заступник начальника Державної 

екологічної інспекції Центрального округу у 

Черкаській області 

Поїздник 

Іван Михайлович 

- Іркліївський сільський голова 

Чорнобаївського району 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 
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Порядок денний: 

1.Про внесення змін до обласної програми охорони навколишнього 

природного середовища на 2016 – 2020 роки  

 Доповідає: 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

2.Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII 

«Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік»  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 

3.Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області      

Доповідає: 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних 

ресурсів обласної держаної адміністрації 

4.Про Стратегію розвитку Черкаської області на період 2021 – 2027 роки 

Доповідає: 

Стеценко  

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

5.Про стан виконання програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2019 рік 

Доповідає: 

Стеценко  

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

       Звягінцеву О.М., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради                                      

від 03.06.2016 № 5-2/VII «Про обласну програму охорони навколишнього 

природного середовища на 2016 – 2020 роки», підготовленим управлінням 

екології та природних ресурсів обласної державної адміністрації.  

Доповідач повідомила, що обсяг фінансування збільшився                                       

на суму 7 552,3 тис. грн, за рахунок коштів місцевих бюджетів. В проєкті 

рішення за поданням Тальнівської районної державної адміністрації у 

додатку 2 до програми (пункт 112) включено новий захід: 

- «Установлення та реконструкція обладнання для очищення 

газопилового потоку від забруднюючих речовин біологічного походження              

на території Тальнівської філії ДП «Укрветсанзавод» в м. Тальне Черкаської 

області орієнтовний обсяг якого становить 7337,3 тис. грн. 

- Також у пункті 216 збільшено обсяг фінансування на 215 тис. грн для 

проведення екологічного форуму. 

 Проєкт рішення додається. 
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 В обговоренні взяв участь: Чен В.Є. 

Чен В.Є., який повідомив, що до нього як до депутата Черкаської 

обласної ради, надійшло звернення колективу Корсунь-Шевченківського 

комунального підприємства «Виробниче житлове ремонтно-експлуатаційне 

управління» з проханням посприяти у придбанні екскаватора для здійснення 

роздільного збору сміття. 

То ж запропонував начальнику управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації Звягінцевій О.М. включити                      

до додатку 2 Програми охорони навколишнього природного середовища                       

на 2016-2020 роки захід щодо придбання екскаватора ELEX81А-01                     

Корсунь-Шевченківського КП «Виробничого житлово ремонтно-

експлуатаційного управління». 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Пропонувати обласній державній адміністрації включити до додатку 

2 Програми охорони навколишнього природного середовища                                                

на 2016-2020 роки захід щодо придбання екскаватора ELEX81А-01                   

Корсунь-Шевченківського КП «Виробничого житлово ремонтно-

експлуатаційного управління», для здійснення роздільного збору сміття. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін              

до обласної програми охорони навколишнього природного середовища                    

на 2016 – 2020 роки» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

   Висновок № 29/1 додається.  

 

«За» - 8;    «Проти» - 0;     «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Кравченко Н.М., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради                                              

від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області                

на 2020 рік». Доповідач повідомила, що зазначеним проєктом рішення                             

не передбачаються зміни по захищених видатках обласного бюджету по 

екологічному фонду. 

 Проєкт рішення та пояснювальна записка додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Озірний О.А., який звернувся до членів постійної комісії з проханням 

щодо виділення коштів у сумі 200 тис. грн на проведення зарибнення водойми 

у Звенигородському районі в рамках заходів, передбачених Програмою 

розвитку рибного господарства. 

У 2019 році було виділено 180 тис. грн з місцевого та обласного 

бюджетів, було проведено зарибнення, була зроблена хороша справа, саме з 
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цієї водойми                                          жителі м. Звенигородка вживають питну 

воду.  

Запропонував за рахунок економії коштів природоохоронного фонду           

по головному розпоряднику Управлінню екології та природних ресурсів 

Черкаської обласної державної адміністрації за КПКВ 28 1 8380 «Інша 

діяльність у сфері екології та охорони природних ресурсів» (на проведення 

заходу з розроблення регіонального плану управління відходами в Черкаській 

області до 2030 року) спрямувати 200 тис. грн головному розпоряднику 

Департаменту агропромислового розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації за КПКВ 24 1 9740 «Субвенція з місцевого бюджету                                    

на здійснення природоохоронних заходів» на заходи щодо відновлення                         

і підтримання сприятливого гідрологічного режиму та санітарного стану 

річок, а також заходи для боротьби з шкідливою дією вод (біологічна 

меліорація водних об’єктів - вселення рослиноїдних риб) в акваторії 

Звенигородського району рослиноїдними видами водних біоресурсів на 

виконання програми розвитку рибного господарства водойм Черкаської 

області на 2014-2020 роки. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Пропонувати за рахунок економії коштів природоохоронного фонду 

по головному розпоряднику Управлінню екології та природних ресурсів 

Черкаської обласної державної адміністрації за КПКВ 28 1 8380 «Інша 

діяльність у сфері екології та охорони природних ресурсів» (на проведення 

заходу з розроблення регіонального плану управління відходами в Черкаській 

області до 2030 року) спрямувати 200 тис. грн головному розпоряднику 

Департаменту агропромислового розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації за КПКВ 24 1 9740 «Субвенція з місцевого бюджету                                    

на здійснення природоохоронних заходів» на заходи щодо відновлення                             

і підтримання сприятливого гідрологічного режиму та санітарного стану 

річок, а також заходи для боротьби з шкідливою дією вод (біологічна 

меліорація водних об’єктів - вселення рослиноїдних риб) в акваторії 

Звенигородського району рослиноїдними видами водних біоресурсів на 

виконання програми розвитку рибного господарства водойм Черкаської 

області на 2014-2020 роки. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області              

на 2020 рік» з урахуванням пропозиції постійної комісії та рекомендувати                 

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 Висновок № 29/2 додається.  

 

«За» - 8;   «Проти» - 0;   «Утримались» - 0;   «Не голосували» - 0 
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3. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву О.М., ознайомила членів постійної комісії з проєктом 

рішення обласної ради «Про території та об’єкти природно-заповідного 

фонду області», яким передбачено оголошення 2 об’єктів природно-

заповідного фонду місцевого значення, а саме: ландшафтних заказників 

«Довжанський» площею 29,0 га в межах с. Хрестителеве Чорнобаївського 

району та «Мацькова гора» площею 101,7201 га в адмінмежах Іркліївської 

сільської ради Чорнобаївського району. Прийняття рішення сприятиме 

збереженню біологічного та ландшафтного різноманіття, підтриманню 

загального екологічного балансу та збільшенню площі природно-заповідного 

фонду області. 

Проєкт рішення додається. 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про території та об’єкти 

природно-заповідного фонду області» та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

           Висновок № 29/3 додається.  

 

«За» - 8;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

        Стеценка В. Б., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про Стратегію розвитку Черкаської області на період                     

2021- 2027 роки». Доповідач повідомив, що Стратегія є планувальним 

документом, що визначає основні вектори розвитку Черкаської області                     

на довгострокову перспективу. Стратегією визначені три основні напрями 

розвитку регіону на період 2021-2027 роки, а саме: розвиток 

високотехнологічної, продуктивної та експортоорієнтованої економіки; 

професійне, адаптивне та згуртоване суспільство; підвищення якості життя 

населення. Стратегія розроблена на 6 засадах SMART-спеціалізації – 

новітнього європейського підходу, що спрямований на впровадження 

інновацій у сектори економіки регіону та посилення кооперації між владою, 

бізнесом, наукою і громадськістю. Стратегією визначені два напрями 

SMART-спеціалізації Черкаської області – агропромисловий розвиток та ІТ-

сектор. Стратегія спрямована на покращення добробуту населення регіону,                             

на підвищення комфорту та якості життя, освіченості його мешканців,                        

на розвиток економіки Черкаської області та підвищення                                                       

її конкурентоспроможності, а також на створення позитивного іміджу 

регіону та максимального використання його ресурсів і можливостей.  

Проєкт рішення додається. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про Стратегію розвитку 

Черкаської області на період 2021-2027 роки» та рекомендувати розглянути                                          

на пленарному засіданні обласної ради. 

 Висновок № 29/4 додається. 

 

      «За» - 8;   «Проти» - 0;   «Утримались» - 0;   «Не голосували» - 0 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В. Б., який ознайомив членів комісії з інформацією про стан 

виконання Програми економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2019 рік. 

Доповідач повідомив, що за підсумками 2019 року зростання 

промислового виробництва області зросло на 1,3%, обсяг валової продукції 

сільського господарства зменшився на 2,3% до рівня 2018 року. Порівняно                    

з 2018 роком експорт товарів з Черкаської області збільшився на 9,9%,                     

імпорт – на 38,2%. 

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2019 рік. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 18.12.2018 № 28-1/VІI «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2019 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

 

Висновок № 29/5 додається. 

 

«За» – 8, «Проти» – 0, «Утрималися» – 0, «Не голосували» – 0. 

 

 

 

Головуючий на засіданні, 

заступник голови постійної комісії     В. НІЖНІКОВ 

 

 

 

Секретар постійної комісії      Г. ПЛІЧКО 


